

SALINDAH B2

www.salindah.com



Kategori: Biokimia

Isi: 112 Biji

Tempoh penggunaan: Bergantung kepada kekerapan menggunakannya.

Kesesuaian: Wanita hamil 24 minggu dan juga semua peringkat umur.

No. pendaftaran: MAL05092336T

KHASIAT

Memberi zat untuk tumbesaran tian, menguatkan tulang dan membina otak tian, di samping menambahkan darah. Menambah selera makan, menghilangkan sengal tulang dan kebas anggota, kaki dan tangan. Mencegah osteoporosis.

Ceraian SALINDAH B2

Berfungsi untuk pembentukan sel darah baru dan sistem penghadaman. Ceraian SALINDAH B2 disyorkan untuk mereka yang menghadapi masalah penghadaman, lemah tulang, kerosakan gigi, kelemahan peredaran darah, chilblain (jari membengkak, merah dan gatal terutama ketika cuaca sejuk), kebas, spasma, keradangan tonsil, polipus hidung, letih dan lemah-lemah di dalam tubuh. Tonik yang baik untuk kesembuhan dan boleh digunakan bersama Ceraian SALINDAH B1 untuk merawat masalah anemia. Di dalam tubuh komponen ini terhasil melalui proses penghadaman, asimilasi, pertumbuhan sel melalui penggunaan tenaga.

MUNTAH

Muntah akan berhenti dengan sendirinya dan tidak begitu merbahaya kepada orang dewasa, Namun begitu sekiranya berlaku di kalangan kanak-kanak ia boleh menyebabkan dehidrasi.

Sekiranya berlaku muntah-muntah, seelok-eloknya berehat, minum air atau jus buah-buahan. Elakkan minuman yang beralkohol, kafeina, bergas, susu atau teh. Makan makanan separuh pejal seperti bubur.

HIDUNG BERDARAH / EPISTAKSIS

Juga dikenali sebagai "pecah penjarum". berlaku akibat saluran darah di hidung pecah kerana menghembus, menggosok atau bersin terlalu kuat, kecederaan (akibat hentakan kuat di hidung), bernafas di udara yang terlalu kering, jangkitan nasal atau sinus menjadikan membran mukus mudah pecah, kesan dadah tertentu seperti anticoagulants dan aspirin yang merangsang berlakunya pendarahan secara tiba-tiba. Pendarahan boleh berlaku sama ada sebelah atau kedua-dua belah rongga hidung. Namun begitu pendarahan ini biasanya boleh dirawat di rumah sahaja, tetapi adakalanya pendarahan hidung berlaku akibat simptom-simptom penyakit yang lebih serius seperti tekanan darah tinggi atau demam denggi berdarah.